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Abstract (en)
The means for absorbing or attenuating electromagnetic waves in granular form or as a moulded body can be made using gas or foam concrete
technology and contains not only air pores and residual quartz, but also hydrated calcium silicate phases containing water of crystallisation, the
means predominantly containing hydrated calcium silicate phases having a chemically bound water content and/or a water of crystallisation content
of more than 10 mol %. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Mittel zur Absorption bzw. zum Dämpfen elektromagnetischer Wellen in Granulatform oder als Formkörper ist nach der Gas- oder
Schaumbetontechnologie herstellbar und enthält neben Luftporen und Restquarz kristallwasserenthaltende Kalziumsilikathydratphasen wobei das
Mittel überwiegend Kalziumsilikat-hydratphasen aufweist, die einen chemisch gebundenen und/oder Kristallwasser-Gehalt von über 10 Mol% haben.
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